

Carrefour 29 Anniversary Campaign Terms and Conditions

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بتأسيس كارفور الـ 29

- 1. Offer:**

10% cashback (capped at AED 100) when shopping at Carrefour in-store or online at Carrefouruae.com or Carrefour App.

The Cashback will be applicable only on the first qualifying transaction during the Campaign Period and is limited to one transaction on customer level.
 - 2. Campaign Period:**

26th September 2024 to 16th October 2024, both days inclusive.
 - 3. Qualifying Transaction:**

 - A valid Visa Covered Card issued by Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") must be used for the payment.
 - The minimum single transaction amount to qualify for cashback is AED 400.
 - Qualifying transactions which are reversed, refunded or disputed will not be eligible for Cashback.
 - The ADIB Visa Covered Card used to make the qualifying transaction has to be active at the time of Cashback fulfillment.
 - Cashback amount will be credited to respective ADIB Visa Covered Card from which the qualifying transaction was made, on or before 31st December 2024.
 - This promotion is not available to any customers who are considered wholesalers.
 - These offer terms and conditions ("Offer Terms") are in addition to the Carrefour Terms and Conditions of Use & Sale and Privacy Notice to which you agree to by using Carrefouruae.com. In the event of any conflict between the Terms and Conditions of Use & Sale and these Offer Terms, these Offer Terms prevail for the purposes of this Offer.
 - By participating in this Campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using ADIB Covered Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.
 - In case of any complaints, please contact ADIB call Center on 600 543216
- 1. العرض:**

إرجاع نقدي بنسبة 10% (يحد أقصى 100 درهم إماراتي) عند التسوق في متاجر كارفور أو عبر الإنترنت على موقع Carrefouruae.com أو تطبيق كارفور

يطبق الإرجاع النقدي على أول معاملة مؤهلة فقط خلال فترة الحملة الترويجية ويقتصر على معاملة واحدة على مستوى متعامل
 - 2. فترة الحملة الترويجية:**

26 سبتمبر 2024 إلى 16 أكتوبر 2024، شاملاً اليومين.
 - 3. المعاملة المؤهلة:**

 - يجب استخدام بطاقة Visa مغطاة سارية المفعول صادرة عن مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") للدفع
 - الحد الأدنى لمبلغ المعاملة الواحدة للتأهل للإرجاع النقدي هو 400 درهم إماراتي
 - لن تكون المعاملات المؤهلة التي يتم عكسها أو استردادها أو الاعتراض عليها مؤهلة للإرجاع النقدي
 - يجب أن تكون بطاقة Visa المغطاة الصادرة عن مصرف أبوظبي الإسلامي المستخدمة لإجراء المعاملة المؤهلة مفعلة في وقت استيفاء الإرجاع النقدي
 - سيتم إيداع مبلغ الإرجاع النقدي إلى بطاقة Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي التي تم إجراء المعاملة المؤهلة من خلالها في أو قبل 31 ديسمبر 2024.
 - هذا العرض الترويجي غير متاح لأي متعاملين يعتبرون تجار جملة.
 - تضاف شروط وأحكام العرض هذه ("شروط العرض") إلى شروط وأحكام الاستخدام والبيع وإشعار الخصوصية الخاص بكارفور الذي توافق عليه باستخدامك Carrefouruae.com. في حال وجود أي تعارض بين شروط وأحكام الاستخدام والبيع وشروط العرض هذه، تسود شروط العرض هذه لأغراض هذا العرض
 - من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع الشروط والأحكام الأخرى للبطاقات المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة
 - في حال وجود أي شكاوى، يرجى الاتصال بمركز اتصالات مصرف أبوظبي الإسلامي على الرقم 600 543216